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Verslag Algemene Ledenvergadering HEVO Rosmalen d.d. 25 april 2024 
 
Aanwezig: Frank van Beers (voorzi er), Wim van Kessel (secretaris), Ton van de Liefvoort 
(penningmeester), de bestuursleden Mecheline Heijmans, Tonny van Raaij en Jos van Raak.  
Aanwezig: circa 37 leden.  
Bericht van verhindering is ontvangen van: Hans van de Griendt, Tiny Heijmans, Peter en 
Marina van Greven, Harrie van der Hoeff, Pierre Gouweloos, Henk Nijland, Ad van der Donk, 
Carel van den Heuvel, Hans van Dartel. 
Vanwege de afwezigheid van Carel van den Heuvel i.v.m. een crema e zal Will Vugs de 
vergadering notuleren, zoals hij dat ook gaat doen jdens de vakan es van Carel. 
 
1. Opening Vaststelling van de agenda; mededelingen 
De voorzi er opent met een woord van welkom de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. Belangrijke punten deze middag zijn het vaststellen van de jaarrekening, het 
bestuursverslag en het afscheid van Tonny van Raaij. 
 
2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 9 november 2023 
Door Hans van de Bruggen wordt een opmerking gemaakt t.a.v. punt 2 op pagina 4 van het 
boekwerkje. Hij is van mening dat de genoemde € 5.000 euro niet aan de voorziening 
inventaris on rokken mocht worden t.b.v. het par cipa efonds. De voorzi er gee  aan dat dit 
besloten is in een bestuursvergadering en geaccordeerd door de ALV. Gelet op het 
bovenstaande is hier geen sprake van een onrechtma ge daad, waarmee de korte discussie 
over deze post afgesloten wordt. 
Piet Kerssens hee  vorige keer een opmerking gemaakt m.b.t. het uitnodigen van de 
vrijwilligers voor de jaarlijkse feestavond. De voorzi er gee  aan dat gebleken is dat het 
betreffende e-mail account om vrijwilligers uit te nodigen niet in orde was. Dit is opgepakt en 
hij vertrouwt er op dat alles nu goed zal gaan. Wel dienen nieuwe vrijwilligers vanuit clubs en 
commissies doorgegeven te worden. Het bijhouden van het vrijwilligersbestand wordt 
ondersteund door Seniorweb. 
Hiermee wordt het verslag vastgesteld. 
 
3. Jaarverslag 2023 
 
3.1 Bestuursverslag: verslag inclusief bijlagen 
Door Hans v.d. Bruggen worden opmerkingen gemaakt over foutjes in de tabel van het aantal 
leden. De secretaris gee  aan dat dit klopt, maar dat de oorzaak ligt in het ene keer meetellen 
van leden die op 31-12 stoppen met het lidmaatschap en het andere keer niet. In het 
komende verslag zal er een correcte weergave van het aantal leden zijn. 
Voorheen werden subsidies gekoppeld aan het aantal leden maar dit is nu niet meer het geval. 
De voorzi er gee  aan dat er steeds meer jonge senioren lid worden van HEVO wat leidt tot 
andere percentages in de lee ijdsverdeling komend jaar. Maar wel allemaal van harte welkom. 
 
Op pagina 7 wordt gesproken over de vertrouwenspersoon. Hierover merkt de voorzi er op 
dat er binnen HEVO een veilige omgeving dient te zijn voor alle leden, maar speciaal ook voor 
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de leden die als vrijwilliger ac ef zijn. Bij een onveilige situa e moeten zij zich kunnen wenden 
tot een ona ankelijk persoon, te weten de vertrouwenspersoon. 
Piet Kerssens hee  in het verleden, op verzoek van Tonny van Raaij, zich beschikbaar gesteld 
als corrector voor teksten; er kan hiervoor nog steeds een beroep op hem worden gedaan. De 
voorzi er gee  aan dat er al jd wel typefoutjes zullen voorkomen, maar dat men zeker meer 
gebruik zal willen maken van de diensten van Piet. 
Met betrekking tot de bijlagen merkt Johan Schweig op dat het landenevenement 2024 niet 
vermeld is onder het kopje evenementencommissie. De voorzi er gee  aan dat dat klopt 
omdat dit verslag gaat over het jaar 2023. In het komende verslag zal dit zeer geslaagde en 
druk bezochte evenement zeker vermeld gaan worden. 
Door Ingrid Höppener wordt een vraag gesteld over de Facebook pagina van HEVO, om deze 
meer in te ze en als communica emiddel naar de leden. Door Tonny van Raaij wordt 
opgemerkt dat dit geen openbare pagina is en dus niet geschikt om met alle leden te 
communiceren. 
 
3.2 Jaarrekening: balans, exploita erekening, toelich ngen; bestemming van het resultaat. 
De penningmeester gee  aan waar in het verstrekte ALV-boekje de betreffende onderdelen te 
vinden zijn. (Dit boekje staat ook op de website van HEVO.) 
- Exploita erekening  2023 (pagina 15) 
Middels een presenta e op het scherm loopt de penningmeester alle posten door en gee  aan 
waar de afwijkingen zi en ten opzichte van de begro ng en de reden waarom deze afwijken. 
Tevens wordt op het scherm een grafiek getoond met bedragen boven € 1.000 over 2023 – 
2022 en begro ng 2023 over de baten en de lasten, waarmee de verhoudingen inzichtelijker 
worden. We zijn enorm blij met het posi eve resultaat over 2023 van € 4.704. 
- Balans (pagina 14) 
Een balans is een momentopname en laat zien wat je bezi ngen en schulden op dat moment 
zijn. In dit geval 31-12-2023. 
We hebben met elkaar afgesproken een algemene reserve aan te houden van € 20 per lid. Met 
3.000 leden is dit € 60.000. Als we het resultaat van 2023 toevoegen aan de algemene 
reserve wordt dit € 61.302. 
De bestemmingsreserve reizen staat onder eigen vermogen. Hans van der Bruggen merkt op 
dat deze beter onder verplich ngen gepresenteerd kan worden. Dit voorstel wordt 
aangenomen en in 2024 overgezet naar verplich ngen aan commissies. 
- Voorziening inventaris 
We sparen voor toekoms ge grotere aanschaffingen/vervangingen van inventaris. 
Eind 2023 staat er ruim € 80.000 in de voorziening inventaris.  
De penningmeester laat op het scherm zien hoe het verloop van deze voorziening wordt in de 
komende 10 jaar. Eind 2033 zal deze voorziening nog € 64.000 beva en. 
 
3.3 Verslag van de kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie hee  met 4 leden op 29 februari de jaarlijkse kascontrole gedaan. 
De stukken zijn goed onderbouwd door de penningmeester. De kascontrolecommissie hee  
er vertrouwen in, dat het beheer van onze financiën in goede handen is. Zie het verslag van de 
kascontrolecommissie op pagina 18. De kascontrolecommissie adviseert de algemene 
ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over 



 
 

3 
 

het verslagjaar 2023. De voorzi er bedankt de leden van de kascontrolecommissie voor hun 
belangrijk werk voor de vereniging. 
 
Desgevraagd door de voorzi er verleent de ALV met applaus decharge aan het bestuur. 
Voorts wordt de vergadering gevraagd akkoord te gaan met de toevoeging van het resultaat 
aan de algemene reserve. Hiermee kan de vergadering akkoord gaan. 
 
4. Benoeming kascontrolecommissie voor 2024. 
De kascontrolecommissie bestond eerder uit drie leden, maar omdat we de afgelopen jaren 
door diverse omstandigheden bij de controle maar twee leden hadden hebben we besloten 
om het aantal leden te verhogen naar vier. Voor dit jaar waren dat Jan van Doremalen, Marc 
Kradolfer, Peter Lammers en <anoniem, naam bekend bij bestuur>.  
Jan van Doremalen treedt af en er hebben zich na de oproep 2 nieuwe kandidaten gemeld. 
Corrie de Coene en Bert Klein. Het voorstel is om alle 5 te benoemen. 
De vergadering stemt hiermee in.  
Jan van Doremalen wordt door de voorzi er bedankt voor het verrichte werk in de 
kascontrolecommissie. 
 
5. Verkiezing van bestuursleden  
A redend en herverkiesbaar zijn de penningmeester Ton van de Liefvoort en Hans van de 
Griendt. Beiden worden door de vergadering herbenoemd 
A redend is ook Tonny van Raaij – van Woensel; zij stelt zich niet herkiesbaar. Na de slui ng 
van de reguliere vergadering wil de voorzi er hier nader op ingaan. 
Voor haar opvolging is een oproep uitgegaan via de HEVO media. Hierop zijn enkele reac es 
gekomen. Met twee personen zijn apart door de voorzi er en Tonny van Raaij gesprekken 
gevoerd. De namen van benoembare kandidaten zullen voorgelegd worden aan het algemeen 
bestuur waarna in de komende ALV overgegaan kan worden tot benoeming van een 
bestuurslid. Eventuele opmerkingen over de benoembare personen kunnen doorgegeven 
worden aan de voorzi er. Bij gelijke geschiktheid gaat de voorkeur uit naar een vrouw. Het 
blij  zoeken naar de juiste persoon voor de vereniging HEVO. 
 
6. Overige voorstellen van het bestuur. 
Deze zijn er niet, dus kan overgegaan worden naar het volgende punt. 
 

7. Rondvraag 
- Johan Schweig vraagt wanneer de aangekondigde schilderbeurt van de buitenzijde gaat 
plaatsvinden? JOOST hee  toegezegd in mei 2024 te zullen beginnen. Het wordt geen 
gewone schilderbeurt maar een uitgebreide renova e van de gehele gevel. Alles gaat er af en 
er komt nieuw materiaal op. 
- Abe Renema vraagt, wanneer JOOST bezig gaat, om dan meteen de Brabantse vlag op de 
juiste wijze op te hangen; die hangt nu ondersteboven. 
- Piet Kerssens: Gelet op de onstuimige groei van het aantal leden vraagt hij of het bestuur 
niet overweegt het aantal leden te maximeren. De voorzi er gee  aan dat er geen ledenstop 
komt. Wel wordt er gekeken waar er wachtlijsten zijn bij clubs en daarop zal worden 
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ingespeeld. Voorts zal het gebruik van ruimtes worden bezien, soms zal een wijziging 
flexibiliteit van leden vragen. 
 
8. Slui ng  
Voorzi er Frank van Beers sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om samen in de 
bar een drankje te nemen.  
 
Afscheid  Tonny van Raaij. 
Zij en haar zus worden verzocht plaats te nemen in twee mooie tuinstoelen. Er wordt gestart 
met een filmpje waarin Ad v.d. Donk, Joanne de Graaf, Tiny Kappen en Theo Pennings het 
woord tot haar richten en haar bedanken voor de fijne samenwerking en de bereikte 
resultaten. Hierna  richt de voorzi er het woord tot haar. 
Bij Tonny gaat het om drie zaken: communica e, bestuur en zichzelf. 
Bij communica e is het vooral de herkenbaarheid van HEVO Rosmalen die zij tot stand hee  
weten te brengen. Samen met gemo veerde mensen met veel inzet, die zich aan de 
afgesproken regels hielden en houden hee  zij dit weten te bereiken. De 
communica eboodschappen zijn hierdoor duidelijk, wat te danken is aan Tonny. 
Binnen het bestuur was zij een van de 7 leden met niet alleen belangstelling tot haar eigen 
bestuurstaken maar ook belangstelling voor alle andere zaken. Er was sprake van een hoge 
mate van betrokkenheid met een duidelijk eigen mening, doch echter ook al jd bereid tot het 
behalen van consensus over onderwerpen. 
Met zichzelf bedoelt de voorzi er dat Tonny een fijne manier van omgang met een gulle lach 
hee . Zij toont oprechte belangstelling in anderen en is fijn om mee om te gaan. Zij hee  
bevlogenheid, waardoor ook anderen mee gaan doen.  
Dit houdt in dat zij zoveel verdiensten voor de vereniging HEVO hee  gehad dat het bestuur 
haar benoemt tot Lid van verdiensten. 
Dit wordt ondersteund door het uitreiken van de bijbehorende oorkonde en een grote bos 
bloemen. De twee tuinstoelen waarop Tonny en haar zus zi en zijn het afscheidscadeau van 
HEVO. 
 
Tony van Raaij gee  aan dat er veel mooie woorden gesproken zijn en ook het filmpje was 
hartverwarmend. Het leek wel of ze de tweede keer met pensioen ging!  Ondanks dat het 
werk veel energie vroeg hee  ze het al jd graag gedaan.  Ze roept op om vooral de huiss jl 
vast te houden. Ze hee  genoten van het laatste half uur en hee  zeer veel dank aan iedereen 
die bij haar afscheid betrokken was. Dit was haar laatste dag als bestuurslid, maar ze is niet 
weg bij HEVO Rosmalen. 
 
 
Will Vugs/Ton van de Liefvoort/Wim van Kessel 23-05-2024  


